

Policy	Issue #: (4)	Rev. #: (0)	Rev. Date: 01/09/2022	CM-PO-01
		Conflict Minerals Policy سياسة معادن الصراع		INCOM Egypt
Issue		الإدارة العليا - Top Management		Revision
4	01/09/2022	CM-PO-01		0 01/09/2022

1. PURPOSE

The purpose of this policy is to control our process to ensure compliance with the Conflict Minerals reporting rules under the Dodd-Frank Act of 2010.

الغرض من هذه السياسة هو التحكم في عملياتنا لضمان الامتثال لقواعد الإبلاغ عن المعادن المسببة للصراع بموجب قانون دود-فرانك لعام ٢٠١٠.

2. POLICY STATEMENT

- INCOM Egypt Co. supports the goal of the conflict minerals reporting rules under the Dodd-Frank Act of 2010, and will comply with its rules.
- INCOM EGYPT. endeavors to refrain from purchasing materials for use in our products that contain any Conflict Minerals (as defined below) which originate in the Democratic Republic of the Congo or an adjoining country ("DRC").
- In addition, INCOM EGYPT CO. seeks to source its purchases of such minerals (if occurred), from smelters that have been audited as "conflict-free smelters."
- The requirements do not extend to any Conflict Minerals that are obtained from recycled or scrap sources.
- We expect our suppliers whose materials remain in our finished product to (1) ensure that the products they sell to us won't contain any DRC-sourced Conflict Minerals and (2) establish appropriate due diligence programs to ensure compliance with this requirement through their own supply chains.
- Upon request, we expect our suppliers to provide us with reasonable and appropriate information regarding the source and chain of custody of any Conflict Minerals they sell to us.
- "Conflict Minerals" means (1) columbite-tantalite (coltan), cassiterite, gold and wolframite, (2) their derivatives, which are limited to tantalum, tin and tungsten, and (3) any other minerals or derivatives which the U.S. Secretary of State determines to be financing conflict in the Democratic Republic of the Congo or an adjoining country.

١. الغرض
٢. بيان السياسة
- تدعم شركة إنكم إيجيبت هدف الإبلاغ عن معادن الصراع بموجب قانون دود-فرانك لعام ٢٠١٠، وسوف تلتزم بقواعده.
 - تسعى شركة إنكم إيجيبت إلى الامتناع عن شراء المنتجات أو المواد لاستخدامها في منتجاتنا التي تحتوي على أي معادن نزاع (كما هو محدد أدناه) والتي يكون مصدرها جمهورية الكونغو الديمقراطية أو دولة مجاورة والمعروفة بلفظ – ("DRC")
 - إضافة.. تسعى شركة إنكم إيجيبت إلى الحصول على مصدر مشترياتها من هذه المعادن (في حالة وجودها)، من المصاهر التي تم تدقيقها على أنها "مصاهر خالية من النزاعات".
 - لا تشمل المتطلبات أي معادن نزاع يتم الحصول عليها من مصادر معاد تدويرها أو الخردة.
 - نتوقع من موردينا الذين تبقى موادهم في منتجنا النهائي (١) التأكد من أن المنتجات التي يبيعونها لنا لن تحتوي على أي معادن نزاع من مصادر جمهورية الكونغو الديمقراطية أو الدول المجاورة DRC و(٢) إنشاء برامج العناية والتحكم المناسبة لضمان الامتثال لهذا المطلب عن طريق (سلاسل الامداد) الخاصة بهم.
 - عند الطلب، نتوقع من موردينا أن يزودونا بمعلومات صحيحة ومناسبة فيما يتعلق بمصدر وتسلسل مصدر أي معادن نزاع يبيعونها لنا.
 - "معادن الصراع" تعني (١) الكولومبيت - تانتاليت (الكولتان)، وحجر القصدير، والذهب، والولفراميت، و(٢) مشتقاتها، التي تقتصر على التنتالوم، والقصدير، والتنجستن، و(٣) أي معادن أو مشتقات أخرى تحددها خارجية الولايات المتحدة والتي تمويل الصراع في جمهورية الكونغو الديمقراطية أو دولة مجاورة.

3. PROCEDURE

We expect our relevant suppliers to commit to fill any needed conflict Minerals survey(s) using legal or customized formats.

٣. الإجراء

نتوقع من موردينا المعنيين الالتزام بملء أي استبيانات مطلوبة بشأن معادن الصراع باستخدام نماذج قانونية أو نماذج معدلة مخصصة.

4. Policy Availability

This policy is available through our website & shared with all of our suppliers through Supply Chain team & shared with our customers with any needed evidence when requested. (www.incomegypt.com/incom-policies)

٤. توافر السياسة

هذه السياسة متاحة من خلال موقعنا الإلكتروني ويتم مشاركتها مع جميع الموردين لدينا من خلال فريق سلسلة التوريد ويتم مشاركتها مع عملائنا مع أي دليل أو مستند معني عند الطلب. (www.incomegypt.com/incom-policies)



Vice President
 نائب رئيس مجلس الإدارة
 Rasha Kenger